
816
Vragen van het lid Bouwmeester
(PvdA) aan de ministers van Justitie
en van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport over een schikking die Holland
Casino zou hebben gesloten in
verband met een gokverslaafde man.
(Ingezonden 10 november 2009)

1
Kent u het bericht «Holland Casino
schikt zaak met Subaru»?1

2
Is het waar dat Holland Casino een
geschil met Subaru Benelux heeft
geschikt en dat daarmee een bedrag
van rond 2,3 miljoen euro gemoeid is
gegaan? Is er inderdaad sprake van
een finale kwijting in deze zaak? Zo ja,
wist u van deze schikking? Zo nee,
waarom niet? Bent u van mening dat
u op de hoogte had moeten zijn van
deze schikking?

3
Bij wie komt uiteindelijk de financiële
last van deze schikking terecht?

4
Is het waar dat de boekhouder F.W.
circa 700 keer de speelzalen van
Holland Casino heeft bezocht? Is het
waar dat in plaats van hem op zijn
gokgedrag aan te spreken en hem de
toegang tot het casino te ontzeggen,
medewerkers van Holland Casino de
genoemde F.W. een eigen
parkeerplaats aanboden en hem
kaartjes verstrekten voor musicals en
Europacup-wedstrijden? Zo ja, deelt u

dan de mening dat dit tegenstrijdig is
aan een antiverslavingsbeleid?

5
Deelt u de mening dat het
antiverslavingsbeleid tenminste in de
periode dat de boekhouder F.W. gokte
bij Holland Casino niet optimaal
functioneerde? Zo ja, is het
antiverslavingsbeleid nu dan wel op
orde en waar blijkt dat uit? Zo nee,
waarom niet?

1 Het Financieele Dagblad, 7 november 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen
27 november 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van het lid
Bouwmeester (PvdA) van uw Kamer
aan de ministers van Justitie en van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over een schikking die Holland Casino
zou hebben gesloten in verband met
een gokverslaafde man (ingezonden
10 november 2009) en de
aanvullende schriftelijke vragen van
de leden Haverkamp en Joldersma
(beiden CDA) van uw Kamer aan de
Ministers van Justitie en Financiën
over het artikel «Holland Casino
betaalt Subaru» (ingezonden
13 november 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen. Ik
streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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